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To: IEEE@ ivr. IEEEEE iv.ni]
@rivm.nl]

From:

Sent: Sat 11/21/2020 7:55:51 AM

Subject: Doorst: Vervolgvragen

Received: Sat 11/21/2020 7:55:52 AM

Ter info.

Vou: IEE EE Givi 11>

Datum: 20 november 2020 om 18:36:39 CET

Aan: <ENEEETI vin nl>, <I @:ivin.nl>
Onderwerp: Doorst: Vervolgvragen

Ter info, zojuist verzonden nadat Hugo enfiiEA de persco klaar hadden..

Goed weekend!

Van: IEEE EEN Givin. n>
Datum: 20 november 2020 om 18:28:33 CET

<}

Onderwerp: Vervolgvragen

Hierbij nog je vragen met de daarbij behorende antwoorden..

Goed weekend,

Ultralow-vriezers

» Helaas is me nog niet duidelijk hoeveel ultralow-vriezers het RIVM/VWS in totaal nodig denkt te hebben

voor de vaccinatie. Is hier een inschatting voor gemaakt? Kunnen jullie een exact aantal geven? We

verwachten 54 vriezers nodig te hebben.

« Hoeveel ultralow-vriezers heeft het RIVM/VWS al tot zijn beschikking op dit moment? Graag in aantallen

aangeven. Op dit moment 2

« Hoeveel ultralow-vriezers zijn er besteld? De logistiek dienstverleners hebben inmiddels 22 vriezers

besteld, Voor de overige 30 zijn de contractonderhandelingen zo goed als afgerond. En hoeveel

vaccins kunnen in deze vriezers opgeslagen worden? Graag in aantallen aangeven. Dit is voldoende

voor de aantallen vaccins die we verwachten.

= Wanneer heeft het RIVM de extra partij vriezers besteld? En heeft het RIVM enkel bij deze Nederlandse

leverancier besteld, of ook bij andere partijen? Zo ja, bij hoeveel andere partijen heeft het RIVM deze
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vriezers besteld? De vriezers komen bij twee verschillende partijen vandaan, De bespreking over

vriescapaciteit loopt sinds september 2020.

De naalden

« Is het RIVM verantwoordelijk voor de aanschaf van de naalden voor de covid-19 vaccinatie? Ja, het

RIVM koopt de naalden aan in opdracht van VWS.

« Het is me nog niet duidelijk of het LCH de naalden inkoopt, of dat het RIVM dit doet, graag antwoord op
deze vraag. Het RIVM koopt de naalden in.

+ Helaas is mijn tweede vraag ook niet beantwoord, graag nog het antwoord op de vraag: Hoeveel

naalden zijn er op dit moment precies al voorradig in Nederland voor de covid-19 vaccinatiecampagne? Er

zijn op dit moment nog geen vaccins en ook nog geen geen naalden op voorraad voor de COVID

vaccinatiecampagne.
=U schrijft dat de 'eerste levering van 3 miljoen naalden begin december 2020 binnenkomt', is al duidelijk
wanneer dit exact is? En is het al duidelijk wanneer de tweede levering binnenkomt, en hoeveel naalden

dit betreft? En de derde? Etc. Graag datum en aantallen aangeven. Dit is vertrouwelijke informatie die

wij niet kunnen delen.

« Wat is volgens het RIVM het verschil tussen een 'reguliere naald' en een 'veiligheidsnaald'? Een

veiligheidsnaald is voorzien van een mechanisme om prikaccidenten te voorkomen.

+ Waarom wordt de voorkeur gegeven aan de veiligheidsnaald boven de reguliere naald? Dit verkleint de

kans op prikaccidenten.
+ U schrijft "Het RIVM heeft mondeling enkele signalen uit het veld (JGZ) gehad waarbij gevraagd werd of

veiligheidsnaalden inderdaad lastiger verkrijgbaar zijn. Daarmee is mijn gedetailleerde vraag nog niet

beantwoord. Dus nogmaals:
o 'U erkent dat u 'signalen’ (meervoud) heeft gekregen over schaarste in naalden vanuit de

Jeugdgezondheidszorg (Rijksvaccinatieprogramma) en spreekt van 'verschillende organisaties'.
o Wanneer heeft het ministerie deze signalen gekregen? Graag de verschillende data aangeven. Het

RIVM kreeg deze signalen eind sep/begin okt

o Wat hielden deze 'signalen’ precies in? Zie de vorige antwoorden hierover

o Van welke organisaties kwamen precies deze signalen? Jeugdgezondheidszorg organisaties
o Hebben deze organisaties ook hulp gevraagd bij het ministerie? Het RIVM is niet om hulp
gevraagd. Zo ja, wat vroegen ze precies? En kan het ministerie ook concrete hulp bieden aan deze

organisaties?'
* Wanneer kreeg het RIVM voor het eerst 'signalen’ dat het 'steeds lastiger wordt om

veiligenaaldsystemen in te kopen'? In juli bij de aankoop van naalden voor COVID.

» Van wie kreeg het RIVM deze signalen? Van de naalden fabrikanten

+ Welke leveranciers hebben vervolgens aan het RIVM bevestigd dat ze komende periode 'tekorten’

verwachten doordat de veiligenaaldsystemen internationaal op grote schaal worden ingekocht voor de

toekomstige COVID-19 vaccinatiecampagne? Dit gaat om 3 leveranciers

« Als leveranciers hier juist voor waarschuwen, waarom is de verwachting van het RIVM dat de bestelling
voor 25 miljoen veiligheidsnaalden tijdig worden geleverd? Omdat het RIVM deze naalden besteld heeft

en deze aantallen in de productieplanningen gealloceerd zijn voor Nederland.
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